

VTC與區內職專教育院校合辦課程 擴闊學生專業發展機會

VTC launches collaborative programmes with VPET institutions in the Region to enrich students' development opportunities



VTC積極與區內職業專才教育機構建立合作關係，為學生締造更多元化的學習機會，並分別與新加坡工藝教育局 (ITE) 及深圳職業技術學院 (深職院) 合辦課程，擴闊年輕人的課程選擇及發展機會。

VTC與ITE一直合作無間，並透過舉辦不同交流活動，推動兩地的職專教育發展。雙方最新的合作領域更拓展至共同開發技術文憑 (Technical Diploma) 及技術工程文憑 (Technical Engineer Diploma) 課程。持有ITE 商業與服務學院及工程學院國家工藝教育證書 (NITEC) 及高級國家工藝教育證書 (Higher NITEC) 的畢業生，可報讀相關技術文憑及技術工程文憑課程，畢業後將可同時獲得VTC高級文憑及ITE技術文憑 / 技術工程文憑。

另外，VTC亦加強與深職院就課程、工作實習及師生交流等方面的合作，以裝備學生21世紀職場所需技能。其中，VTC與深職院開展的聯合培養項目為VTC高級文憑課程學生提供電氣工程、屋宇裝備、遊戲動畫、時裝設計、及酒店管理的合辦課程，今年更新增商業 (電子商貿)、環球商業管理及語言，以及工商管理學。VTC學生可選擇前往深職院修讀相關單元，完成課程後，VTC學生可同時獲VTC及深職院頒授資歷。

The VTC actively seeks collaboration with VPET institutions in the Region to create diverse professional development opportunities for students. Our programmes in collaboration with the Institute of Technical Education (ITE), Singapore and the Shenzhen Polytechnic (SZPT) are some examples, offering the younger generation with a wider range of curriculum choices and more opportunities for development.

The VTC and ITE have been long-standing partners, bringing forth wide-ranging exchange activities and drive mutual VPET development. Lately, we further extended our collaboration to offer Technical Diploma and Technical Engineer Diploma programmes so that NITEC and Higher NITEC graduates from ITE School of Business & Services and School of Engineering can obtain both VTC Higher Diploma and ITE Technical Diploma / Technical Engineer Diploma qualifications upon course completion.

The VTC has also strengthened ties with the SZPT on programme development, industrial attachment, student and teacher exchanges and more to help students acquire 21st century skills in the workplace. These include the collaborative programmes with the SZPT for VTC higher diploma students in five professional domains, namely Electrical Engineering, Building Services Engineering, Games and Animation, Fashion Design, and Hotel and Catering Management. This year, the VTC-SZPT collaborative programmes have been extended to cover Business with E-Commerce, Global Business Management with Languages, as well as Business Administration and Management. VTC students may take some modules at SZPT and obtain relevant qualifications from both VTC and SZPT upon completion of the programmes.